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承 认 书
SPECIFICATION FORAPPROVAL

客户 Customer: /

品牌 Brand: Qiyuan

品名 Description: BTAntenna

规格/型号

Specification

/part no: 3.0dBi@2.4G Built In Ceramic Antenn

a, 3.2*1.6mm, Single-Stage Bluetooth

Ceramic Antenna

日期 Date: 2024.08.05

备注 Remark： 承认签章后请回复一份（或复印件）给我司，其余由贵公司留作存档。如果在签章的承认书（或复印件）回复

给我司之前，下了有关此规格产品的订单且又无特别说明，那么我司就确定贵司已完全承认了。Pleasereturnone

specificationoronecopyofitwithyourchopandsignatureofapprovalandretain the others for your record. In the event of an

order being placed for this part number before the chop and signed with specification (or copy) is returned and without

special explanation,itwill be assumed that full approval have beengiven.

客户签字盖章：

拟制/日期

CHECKED/DATE

审核/日期

AUDITOR/DATE

批准/日期

APPROVED/DATE
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规 格 书
客户料号

Customer P/N：/

规格描述

Specification：3.0dBi@2.4G Built In Ceramic Antenna,

3.2*1.6mm, Single-Stage Bluetooth Ce

ramic Antenna

品名 Description： BTAntenna

供应商 Supplier： Qi Yuan

生产商 Producer： Qi Yuan

备注 Remark： 承认签章后请回复一份（或复印件）给我司，其余由贵公司留作存档。如果在签章的承认书（或

复印件）回复给我司之前，下了有关此规格产品的订单且又无特别说明，那么我司就确定贵司已

完全承认了。Pleasereturnonespecificationoronecopyofitwithyourchopandsignatureofapprovalandretain

the others for your record. In the event of an order being placed for this part number before the chop and

signedwith specification (orcopy) is returned andwithout special explanation, itwill be assumed that full

approval have beengiven.

拟制/日期

CHECKED/DATE

审核/日期

AUDITOR/DATE

批准/日期

APPROVED/DATE

Zhang Bingxiang

2024.08.05

Wu Qianjin

2024.08.05

Luo Daxun

2024.08.05
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